

HEURES d'OUVERTURE de l'ÉGLISE

dimanche	13h à 16h	prière individuelle
lundi	10h à 14h	prière individuelle
mardi	10h à 18h	adoration
	18h à 21h	prière individuelle
mercredi	10h à 14h	prière individuelle
vendredi	10h à 14h	prière individuelle

pour
Vendredi St
 12h à 16h

En tout temps maximum de 10 personnes // à 2 mètres de distance

Si quelqu'un désire un 2^e temps d'adoration, ce serait cédulé le dimanche, au bloc de 13h à 16h. SVP apporter la demande à Sr Yvonne [204.433.7430](tel:204.433.7430). SVP donner en même temps les noms des personnes qui s'engagent à assurer une présence à l'église. Elle fera ensuite les arrangements pour que le Saint Sacrement soit exposé. -- **Tout ceci est sujet au changement selon les directives, les difficultés qui se présenteraient. Merci de bien comprendre.**

HOURS when CHURCH will be OPEN

Sunday	1 pm to 4 pm	individual prayer
Monday	10 am to 2 pm	individual prayer
Tuesday	10 am to 6 pm	Adoration
	6 pm to 9 pm	individual prayer
Wednesday	10 am to 2 pm	individual prayer
Friday	10 am to 2 pm	individual prayer

for
Good Friday
 12 pm to 4 pm

At all times maximum of 10 persons // at a 2 meter distance

If anyone would like a 2nd time for adoration, it would be scheduled on Sunday, in the 1 to 4 pm time slot. Please bring your request to Sr Yvonne [204.433.7430](tel:204.433.7430). Please give the names of the persons who are committing to be present at church for this time. She will then make arrangements to have the Blessed Sacrament exposed. - **All this is subject to change according to guidelines, to difficulties that could arise. Thank you for being understanding.**